
PROTOKÓŁ NR II/18 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 listopada 2018 r. 

 

Obradom, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Ad 1. 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady II Sesji Rady Gminy, przywitał 

Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy, sołtysów, kierowników i dyrektorów jednostek 

podległych oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 12 radnych, co zapewnia 

regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Radni obecni na obradach II Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Jerzy Gryc, 

6. Radna Iwona Kalinowska, 

7. Radna Anna Petelska, 

8. Radna Dorota Popławska, 

9. Radna Małgorzata Popławska, 

10. Radna Monika Ratyńska, 

11. Radna Katarzyna Rogacz, 

12. Radny Andrzej Wysocki. 

 

Radni nieobecni: Grażyna Kubiak, Piotr Urwan. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

Następnie poinformował, że na stoliku protokolanta wyłożony jest protokół obrad I Sesji Rady 

Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym 

protokół zostanie przyjęty i podpisany. 

 

Ad 2. 
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Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał, czy są jakieś wnioski, bądź uwagi 

do przedstawionego porządku obrad. 

Radny Jerzy Gryc poinformował, o powstaniu klubu radnych i pismo w tej sprawie przekazał na 

ręce Przewodniczącego Rady. Zwrócił uwagę, iż nie wszyscy radni są obecni na sesji i prosił o wyjaśnienie 

w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, iż w kwestii ilości radnych poinformuje w dalszej części 

sesji. Do porządku obrad żadnych pytań i uwag nie zgłoszono, dlatego też Przewodniczący Rady porządek 

odczytał, a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania 

polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich 

zimowego utrzymania w 2019 r.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach 

chronionych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2018 r.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Gródek.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Gródek.  

19. Zapytania i wnioski radnych.  

20. Wolne wnioski i informacje.  
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21. Przyjęcie protokołu obrad I Sesji Rady Gminy Gródek.  

22. Zamknięcie obrad.  

 

Głosowało 12 radnych. 

Za – 12,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad II Sesji Rady Gminy wraz z zaproponowanymi zmianami został ustalony. 

 

(Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2  porządku obrad zostały zrealizowane. Odczytał 

postanowienie Komisarza Wyborczego w Białymstoku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Pani Danuty Barbary Garkowskiej oraz pismo Radnego Rady Gminy Piotra Urwana o zrzeczeniu 

się mandatu. 

 

(Postanowienie i pismo stanowią załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 3. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

             Żadnych pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono, w związku z czym Wieczysław 

Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie Wójta Gminy zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

 Następnie głos zabrał Jan Kaczan Radny Powiatu Białostockiego podziękował za uzyskanie 

mandatu Radnego Powiatu Białostockiego, pogratulował Wójtowi oraz Radnym Rady Gminy Gródek. 

Poinformował również o obecnej sytuacji w Radzie Powiatu Białostockiego i rozkładzie sił politycznych.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkty od 4 do 11 porządku obrad obejmują sprawy 

powołania komisji stałych Rady Gminy Gródek. Przypomniał, iż zgodnie z art. 18a i art. 18b ustawy 

o samorządzie gminnym, Rada Gminy obligatoryjnie powołuje Komisję Rewizyjną oraz Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. W skład tych komisji wchodzą radni, z wyjątkiem radnych pełniących funkcję 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. Zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym, rada gminy może powoływać stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot 

działania oraz skład osobowy. Na podstawie powyższych przepisów ustawowych, zgodnie  ze Statutem 
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Gminy Gródek, do realizacji zadań Rada Gminy Gródek powołuje ze swego grona następujące komisje 

stałe: 

- komisję rewizyjną do opiniowania wykonania budżetu gminy oraz kontroli działalności Wójta, gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych;  

- komisję skarg, wniosków i petycji do rozpatrywania skarg na działania Wójta i gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz wniosków i petycji składanych przez obywateli;  

- komisję gospodarki, finansów i rolnictwa do opiniowania opracowanego projektu budżetu oraz 

rozpatrywania spraw dotyczących rolnictwa, planowania przestrzennego, programów gospodarczych, 

podatków i opłat lokalnych, ochrony środowiska i przyrody, gminnego systemu gospodarki odpadami, 

spraw budżetu i finansów oraz majątkowych gminy;  

- komisję oświaty, kultury, sportu i spraw społecznych do opiniowania i rozpatrywania spraw w zakresie 

oświaty, kultury, sportu, turystyki, promocji gminy, ochrony zdrowia, pomocy społecznej, bezpieczeństwa 

publicznego i ochrony przeciwpożarowej. 

Zasady i tryb działania komisji stałych określa Statut Gminy Gródek. Komisja Rady nie może 

liczyć mniej niż 3 radnych. Pracami komisji kieruje przewodniczący wybrany przez członków komisji, 

z zastrzeżeniem Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w przypadku których 

przewodniczącego powołuje Rada Gminy. 

 

Ad 4. 

Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad, którego przedmiotem jest podjęcie uchwały 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 83 ust. 2 Statutu Gminy Gródek w związku 

z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada 

Gminy w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady. Głosowanie zwykłą większością głosów oznacza, że przechodzi kandydatura, która uzyskała 

większą liczbę głosów „za” niż „przeciw”. Głosów wstrzymujących się nie dolicza się do żadnej z grup 

głosujących „za” lub „przeciw”. Prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Przypominał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

 Radny Grzegorz Borkowski zgłosił kandydaturę Radnego Janusza Michała Cimochowicza, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Innych zgłoszeń nie było i Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie zamknięcia listy 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, zadając pytanie „Kto jest „za” zamknięciem listy 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej?” 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   



5 

 

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wobec zamknięcia listy kandydatów, przystąpiono do głosowania na kandydata.  

„Kto jest „za” kandydaturą Radnego Janusza Michała Cimochowicza na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej?” zapytał Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 11,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 1 (Radny Jerzy Gryc). 

 

W oparciu o przeprowadzone głosowanie Przewodniczący Rady stwierdził, że największą liczbę głosów 

„za” uzyskał Radny Janusz Michał Cimochowicz. Odczytał uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 11,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 1 (Radny Jerzy Gryc). 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/7/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5.  

Radni przystąpili do realizacji punktu 5 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie swoich kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej. 

Radna Anna Petelska zgłosiła kandydaturę Radnej Doroty Popławskiej. 

Radna Katarzyna Rogacz zgłosiła kandydaturę Radnej Małgorzaty Popławskiej. 

Radny Marek Antonowicz zgłosił kandydaturę Radnego Jerzego Gryca.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz zgłosił kandydaturę Radnego Grzegorza Borkowskiego. 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
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Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na członków 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy 

kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Wobec zamknięcia listy kandydatów, przystąpiono do głosowania na poszczególnych kandydatów 

w kolejności zgłoszeń. Celem głosowania nie jest wybór jednej z kilku osób, a zatem do składu Komisji 

Rewizyjnej wejdą ci radni, którzy uzyskają większą liczbę głosów „za” niż „przeciw”: 

 

  Przewodniczący Rady zadawał kolejno pytania: 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnej Doroty Popławskiej na członka Komisji Rewizyjnej?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnej Małgorzaty Popławskiej na członka Komisji Rewizyjnej?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 10,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 2 (Radny Andrzej Wysocki, Radny Jerzy Gryc). 

 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnego Jerzego Gryca na członka Komisji Rewizyjnej?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 10,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 2 (Radny Grzegorz Borkowski Radna Monika Ratyńska). 

 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnego Grzegorza Borkowskiego na członka Komisji Rewizyjnej?” 

Głosowało 12 radnych: 
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za – 8,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 4 (Radny Andrzej Wysocki, Radny Jerzy Gryc, Radna Iwona Kalinowska, 

Radny Marek Antonowicz) 

 

W oparciu o przeprowadzone głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wymaganą liczbę głosów 

„za”, większą niż „przeciw”, uzyskali: 

- Radna Dorota Popławska, 

- Radna Małgorzata Popławska, 

- Radny Jerzy Gryc, 

- Radny Grzegorz Borkowski. 

Odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek, po czym poddał 

ją pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/8/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gródek stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad 6.  

Radni przystąpili do realizacji punktu 6 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 82 ust. 5 Statutu Gminy Gródek w związku 

z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym,  Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wybiera Rada Gminy w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady. Prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Przypominał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

Radna Monika Ratyńska zgłosiła kandydaturę Radnego Grzegorza Borkowskiego, na co wyraził 

zgodę.  

Dalszych zgłoszeń nie było, dlatego Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie 

zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Wobec zamknięcia listy kandydatów, przystąpiono do głosowania na kandydata.  

„Kto jest „za” kandydaturą Radnego Grzegorza Borkowskiego na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji?” zapytał Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 10,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 2 (Radny Jerzy Gryc, Radny Marek Antonowicz). 

 

W oparciu o przeprowadzone głosowanie Przewodniczący Rady stwierdził, że największą liczbę 

głosów „za” uzyskał Radny Grzegorz Borkowski. Odczytał uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 10,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 2 (Radny Jerzy Gryc, Radny Marek Antonowicz). 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/9/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Gródek stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 7. 

Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie uchwały 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie swoich kandydatur na członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zgłosił kandydaturę Radnej Małgorzaty Popławskiej. 
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Radna Katarzyna Rogacz zgłosiła kandydaturę Radnego Janusza Mochała Cimochowicza. 

Radna Iwona Kalinowska zgłosiła kandydaturę Radnego Jerzego Gryca.  

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy 

kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wobec zamknięcia listy kandydatów, przystąpiono do głosowania na poszczególnych kandydatów 

w kolejności zgłoszeń. Celem głosowania nie jest wybór jednej z kilku osób, a zatem do składu Komisji 

Rewizyjnej wejdą ci radni, którzy uzyskają większą liczbę głosów „za” niż „przeciw”: 

  Przewodniczący Rady zadawał kolejno pytania: 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnej Małgorzaty Popławskiej na członka Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnego Janusza Michała Cimochowicza na członka Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 11,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 1 (Radny Jerzy Gryc). 

 

„Kto jest „za” kandydaturą Radnego Jerzego Gryca na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji?” 

Głosowało 12 radnych: 

za – 10,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 2 (Radny Grzegorz Borkowski Radna Monika Ratyńska). 
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W oparciu o przeprowadzone głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wymaganą liczbę 

głosów „za”, większą niż „przeciw”, uzyskali: 

- Radna Małgorzata Popławska, 

- Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

- Radny Jerzy Gryc. 

Odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek, 

po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/10/18 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gródek stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 8.  

Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie uchwały 

w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa. 

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie swoich kandydatur do Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa. 

Radna Iwona Kalinowska zgłosiła kandydaturę Radnego Andrzeja Wysockiego. 

Radna Monika Ratyńska zgłosiła kandydaturę Radnej Anny Petelskiej. 

Radna Małgorzata Popławska zgłosiła kandydaturę Radnej Katarzyny Rogacz. 

Radny Grzegorz Borkowski zgłosił kandydaturę Radnej Moniki Ratyńskiej. 

Radna Anna Petelska zgłosiła kandydaturę Grzegorza Borkowskiego. 

Zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Dalszych zgłoszeń nie było i Przewodniczący 

Rady zaproponował przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na członków Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 
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Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy kandydatów na 

członków Komisji Gospodarki, Finansów  i Rolnictwa. Odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Gospodarki, Finansów  i Rolnictwa Rady Gminy Gródek, po czym poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania 

Komisji Gospodarki, Finansów  i Rolnictwa Rady Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/11/18 w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Finansów  i Rolnictwa Rady Gminy Gródek 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 9. 

Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie uchwały 

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady prosił o zgłaszanie swoich kandydatur do Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zgłosił kandydaturę Radnej Katarzyny Rogacz. 

Radny Andrzej Wysocki zgłosił kandydaturę Radnej Anny Petelskiej. 

Radny Wieczysław Gościk zgłosił kandydaturę Radnego Marka Antonowicza. 

Radny Jerzy Gryc zgłosił kandydaturę Radnej Iwony Kalinowskiej. 

Radna Katarzyna Rogacz zgłosiła kandydaturę Radnej Małgorzaty Popławskiej. 

Radna Monika Ratyńska zgłosiła kandydaturę Radnej Doroty Popławskiej. 

Radna Anna Petelska zgłosiła kandydaturę Radnego Andrzeja Wysockiego. 

Zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Dalszych zgłoszeń nie było i Przewodniczący 

Rady zaproponował przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów na członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 
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Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady stwierdził zamknięcie listy kandydatów 

na członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. Odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, po czym poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/12/18 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady 

Gminy Gródek stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 10. 

Radni przystąpili do realizacji punktu 10 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa. 

Przewodniczący Rady prosił Komisję Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o poinformowanie  o 

dokonanym wyborze Przewodniczącego Komisji. 

Radna Katarzyna Rogacz poinformowała, że na Przewodniczącego Komisji wybrano Radnego 

Grzegorza Borkowskiego.   

Wobec dokonanego wyboru Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/13/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 11. 
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Radni przystąpili do realizacji punktu 10 porządku obrad, którego przedmiotem było podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady prosił Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych  poinformowanie  o dokonanym wyborze Przewodniczącego Komisji. 

Radna Małgorzata Popławska poinformowała, że na Przewodniczącą Komisji wybrano Radną 

Katarzynę Rogacz.   

Wobec dokonanego wyboru Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

Na podstawie głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek została 

podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/14/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Gródek stanowi załącznik nr 14. do niniejszego protokołu). 

 

Ad 12.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek został dostarczony Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Katarzyna Matowicka prowadząca w Urzędzie Gminy 

Gródek sprawy kadrowe. 

Żadnych pytań  i uwag nie wniesiono. 

 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał projekt pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 11,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 1 (Radny Jerzy Gryc). 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek została podjęta. 
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(Uchwała Nr II/15/18 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad 13.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie opłaty 

targowej na terenie Gminy Gródek został dostarczony Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Gródek Małgorzata Łuszyńska.  

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał projekt pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/16/18 w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad 14. 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarzadzaniu drogami 

powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w 2019 r. został dostarczony 

Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Stanisław Szemiot inspektor Urzędu Gminy Gródek omówił projekt uchwały. 

 Radny Jerzy Gryc zapytał czy Gmina jest przygotowana do zimy i posiada wystarczające ilości 

soli i piasku? 

 Stanisław Szemiot inspektor Urzędu Gminy Gródek odpowiedział, iż przygotowano 180 ton 

solanki co powinno wystarczyć  

 Radny Jerzy Gryc chciał również wiedzieć jakie firmy zaangażowane są w odśnieżanie gminy 

Gródek? 

 Stanisław Szemiot inspektor Urzędu Gminy Gródek odpowiedział, że głównie jest 

to Komunalny Zakład Budżetowy, Nadleśnictwo Waliły oraz 3 osoby fizyczne posiadające odpowiedni 

sprzęt. 
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Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał projekt pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarzadzaniu drogami 

powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w 2019 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/17/18 w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego 

na zarzadzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich zimowego utrzymania w 2019 

r. stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 15. 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających 

schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach chronionych został dostarczony Radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Jolanta Bójko Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku omówiła projekt 

uchwały, do którego żadnych pytań i uwag nie wniesiono.  

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach chronionych została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/18/18 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach chronionych stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 
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Ad 16. 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. został dostarczony Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Skarbnik Gminy Gródek Małgorzata Łuszyńska omówiła projekt uchwały i przedstawiła 

proponowane zmiany w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. 

 Radna Dorota Popławska zwróciła uwagę na pozycję 14 załącznika nr 3 do projektu uchwały, 

tj. przebudowa chodnika i budowa odwodnienia na części ulicy Michałowskiej w Gródku (od ulicy 

Metropolity Bazylego Doroszkiewicza do ul. Polnej). Środki finansowe zaplanowane są na 2018 r. 

natomiast prace nie zostały do tej pory rozpoczęte.  

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że podjęcie tematu uniemożliwia niezakończone 

postępowanie administracyjne w tej sprawie prowadzonego przez jednostkę samorządową wytypowaną 

przez SKO (Samorządowe Kolegium Odwoławcze). Wczoraj otrzymaliśmy pismo od jednostki 

samorządowej prowadzącej postępowanie o przedłużeniu postępowania do końca bieżącego roku. 

W projekcie budżetu na 2019 r. to zadanie również zostało ujęte, przez co należy rozumieć, że zostanie ono 

zrealizowane.  

 Radna Katarzyna Rogacz pytała czy zostanie ukończona budowa oświetlenia we wsi 

Pieszczaniki? 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że wykonawca prac jest wyłoniony i czekamy na 

realizację. 

 Więcej żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/19/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2018 r. stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad 17. 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy Gródek został dostarczony Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 
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Dodał, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 do wyłącznej właściwości rady gminy należy powoływanie 

i odwoływanie skarbnika gminy, który jest głównym księgowym budżetu, na wniosek wójta. 

Wójt Gminy Gródek Wiesław Kulesza przedstawił wniosek o odwołanie Pani Małgorzaty 

Łuszyńskiej ze stanowiska Skarbnika Gminy Gródek. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Łuszyńska podziękowała za dotychczasową współpracę.  

Zarówno Wójt Gminy jaki Przewodniczący Rady również podziękowali za współpracę. 

 

Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr II/20/18 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Gródek stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad 18. 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Gminy Gródek został dostarczony Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady.  

 Wójt Gminy Gródek Wiesław Kulesza uzasadnił wniosek o powołanie Marty Popławskiej 

na stanowisko Skarbnika Gminy Gródek. 

 Głos zabrała Marta Popławska. Przedstawiła się i potwierdziła, że zdobyte dotychczasowe 

doświadczenie oraz wykształcenie pozwolą na sprawowanie funkcji Skarbnika Gminy Gródek. 

Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Gródek została podjęta. 
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(Uchwała Nr II/21/18 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Gródek stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu). 

 

 Przewodniczący Rady pogratulował Marcie Popławskiej, życzył owocnej pracy oraz samych 

sukcesów. 

 

Ad 19. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zwrócił się  z prośbą o wsparcie osób potrzebujących, w tym 

również zwierząt, w związku ze zbliżającym się okresem zimowym. 

Radny Grzegorz Borkowski poruszył temat nieoczekiwanego zawieszenia z dniem 1 grudnia 

2018 r. części kursów autobusów PKS NOVA, co wpłynie niekorzystnie na mieszkańców naszej Gminy. 

Zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy czy firma informowała wcześniej Urząd Gminy o takich 

zamiarach. Zastanawiał się również nad możliwościami podjęcia rozmów z innymi przewoźnikami 

o zwiększeniu z ich strony liczby kursów. 

Poinformował również, iż w miejscowości Jaryłówka wycięto zabytkowe topole. Prosił 

o wystąpienie do Konserwatora Zabytków z zapytaniem czy udzielił odpowiedniej zgody. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy poinformował, że wystąpi do Konserwatora Zabytków ze 

stosownym wnioskiem.  

W zakresie kursowania autobusów poinformował, iż PKS NOVA zawieszenia tłumaczy brakiem 

kierowców i jeżeli znajdą pracowników z terenu Gródka to są w stanie przywrócić kursy.  

Radna Katarzyna Rogacz również wyraziła swoje niezadowolenie i zwróciła uwagę, iż po 

zmianach ostatni autobus z Białegostoku przez Pieszczaniki wyjeżdżać będzie o 14:30, a przez Załuki 

o 16:50. Mieszkańcy nie znając tych planów zakupili już bilety miesięczne i nie będą mieli możliwości 

powrotu z pracy do domu. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady dodał, że likwidacja kursów z dnia na dzień ze 

względu na odejście kierowcy jest niedopuszczalnym zachowaniem kierownictwa tej spółki i nie można 

tak postępować.  

Radny Jerzy Gryc zwrócił uwagę na oświetlenie ulicy Słonecznej w Gródku, które zostało 

wykonane tylko do połowy i jedna z posesji pozostała bez oświetlenia. Prosił o wyjaśnienie czy zostało to 

ukończone, czy ewentualnie będzie kontynuowane? 

 Poruszył również temat ośrodka rehabilitacji, który został zlikwidowany. W związku z czym zadał 

pytanie czy będą podejmowane kroki w celu jego przywrócenia.  

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że oświetlenie zostało wykonane zgodnie 

z opracowaną dokumentacją. Należy jednak podjąć kroki w celu zamknięcia tematu i dostawienia 2 bądź 3 

lamp aby ulica została odpowiednio doświetlona. Jeżeli nie będzie przeciwskazań od strony technicznej 

postaramy się zabezpieczyć środki finansowe na ten cel w przyszłorocznym budżecie. 
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Odpowiadając na pytanie dotyczące rehabilitacji wyjaśnił, że jest to sytuacja niezależna od Gminy 

i Urząd nie miał i nie ma wpływu na jej rozwiązanie bądź utworzenie. Narodowy Fundusz Zdrowia zmienił 

zasady finansowania i tak jak wiadomo 50 % środków przyznano lekarzowi w Michałowie , natomiast 

usługi rehabilitacyjne trafiły do ośrodka rehabilitacji w Gródku. Właścicielka gabinetu, który jest prywatną 

firmą, na bazie otrzymanych środków z NFZ stwierdziła, że nie jest w stanie dalej to kontynuować. Taka 

sytuacja spowodowałaby również, że aby wykonać zabiegi rehabilitacyjne, należałoby udać się do 

sąsiedniej gminy na wizytę do lekarza. Zmieniły się również przepisy w zakresie m.in. sprawozdawczości 

i to wszystko doprowadziło, pomimo licznych rozmów, że Pani prowadząca gabinet zrezygnowała. 

Dodatkowo proponowaliśmy ze strony Gminy dofinansowanie, jednak umowa z NFZ wykluczała takie 

możliwości, ponieważ usługi w ramach środków NFZ miały odbywać się od 8 do 18. Poinformował 

również, iż szukał innych osób, które podjęłyby się prowadzenia i otwarcia takiego gabinetu, jednak bez 

rezultatu. 

Radny Jerzy Gryc zwrócił się do wszystkich radnych o mobilizację i wspólne podjęcie działań 

w celu przywrócenia ośrodka rehabilitacji. Zapytał również czy wyposażenie ośrodka rehabilitacyjnego 

pozostało? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że będący własnością Gminy tak. Są one jednak już 

trochę przestarzałe, jednak do tej pory zdawały egzamin. 

Radna Monika Ratyńska zgłosiła trzy wnioski. Dwa w zakresie dróg powiatowych w Załukach, 

a mianowicie przy sklepie w Załuach jest studnia niczym niezabezpieczona i niebezpieczna. Jest to 

zgłaszane każdorazowo na zebraniach wiejskich. Rodzice boją się o bezpieczeństwo dzieci. Studnia stoi 

w pasie drogi powiatowej, tuż przy samym chodniku i nie wiadomo tak naprawdę do kogo ona należy.  

Mieszkańcy wnioskują również o przesunięcie znaku drogowego „teren zabudowany” dalej 

w kierunki wsi Nowosiółki. Znak stoi w tym samym miejscu od wielu lat, gdzie kiedy kończyły się 

zabudowania, natomiast obecnie zabudowa znacznie się już przesunęła i powstało wiele nowych budynków 

mieszkalnych. Jest tam niebezpiecznie, brakuje chodnika i oświetlenia a znak przedwcześnie informuje 

o końcu terenu zabudowanego, co powoduje, że kierowcy pojazdów znacznie przyspieszają.  

Poinformowała również, iż na ostatnim zebraniu stowarzyszenia „Załuki nad Supraślą” z dnia 27 

listopada br. O ponowienie prośby do Wójta Gminy o dołożenie starań aby w jak najszybszym czasie udało 

się wyremontować świetlicę wiejską w Załukach. Szkoła działa w określonych godzinach i głównie dzieci, 

w takim okresie jak teraz, gdy szybko robi się ciemno, nie mają miejsca do zabawy i spotkań.   

W kwestii technicznej, nawiązała do otrzymanych przez radnych ankiet do wypełnienia 

i zaznaczenie odpowiedzi czy radni chcą otrzymywać materiały na sesję wyłącznie w wersji elektronicznej. 

Zwróciła uwagę, iż faktycznie marnuje się dużo papieru i prosiła o wyjaśnienie kwestii czy projekty uchwał 

mogłyby się wyświetlać na tabletach do głosowania. Gdyby radni otrzymali materiały mailowo to i tak 

każdy musiałby we własnym zakresie je wydrukować aby mieć je w trakcie sesji. 

Monika Gościk inspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że obecnie system Rada24 nie posiada 

takiej funkcji. Skontaktujemy się z firmą obsługującą system w celu ustalenia czy istnieje taka możliwość.  
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Wiesław Kulesza Wójt Gminy w zakresie przebudowy świetlicy wiejskiej w Załukach 

odpowiedział, że dokumentacja techniczna została wykonana i wniosek o dofinansowanie miał być złożony 

dla świetlicy w Załukach jako pierwszy, jednakże po rozmowach ze stowarzyszeniem uznano, iż projekt 

techniczny jest zbyt ubogi, zwłaszcza w zakresie ogrzewania, gdzie zaplanowano pozostawienie 

istniejących pieców kaflowych. W między czasie pojawiła się możliwość ubiegania się o środki finansowe 

z Programu Polska-Białoruś-Ukraina i postanowiliśmy przygotować wniosek o dofinansowanie na projekt 

inwestycyjno-kulinarny, który obejmował też pompę ciepła, fotowoltaikę, piece do pieczenia chleba itp. 

Wniosek napisany był wspólnie z Rejonem Wołkowyskim na Białoruski, jednak nie otrzymał 

dofinasowania. Dodał, że wczoraj na spotkaniu w Lokalnej Grupie Działania uzyskał informacje, 

o kolejnych naborach wniosków w zakresie remontów świetlicy wiejskich i wniosek na świetlicę 

w Załukach będzie mógł być przygotowany i złożony.  

Dodał, że kwestia znaku drogowego i studni leżą w gestii Powiatu Białostockiego i Powiatowy 

Zarząd Dróg w Białymstoku zna te sprawy i było to już zgłaszane.  

Radny Andrzej Wysocki pytał czy planowana jest organizacja Sylwestra gminnego?  

Jerzy Ostapczuk Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Gródku odpowiedział, że podjęto 

decyzję o jego organizacji i Sylwester pod chmurką rozpocznie się o godzinie 23:00. Imprezę do 

godziny1:00 poprowadzi zespół muzyczny. 

 Radna Małgorzata Popławska poinformowała, że przy ul. Błotnej i ul. Zamkowej są dwie uliczki, 

na których brakuje oświetlenia.  Dodała, że w projekcie budżetu na 2019 r. zaplanowano przebudowę mostu 

na ul. Błotnej, jednak bez remontu ulicy, który jest bardzo potrzebny. 

Zapytała również czy wnioski radnych, aby były brane pod uwagę, muszą być składane 

Przewodniczącemu Rady w formie papierowej? 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że w pierwszej kolejności należy zbadać status tych 

dróg, czy są to drogi publiczne czy prywatne, bo w przypadku tych drugich może nie być takich możliwości.  

 Przewodniczący Rady wyjaśnił, że na piśmie powinny być składane interpelacje.  

 Radna Iwona Kalinowska wnioskowała o wyrównanie i podsypanie ulic Pięknej i Krótkiej 

w Waliłach-Stacji. 

 

Ad 20. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy zabrała głos w sprawie konieczności składania oświadczeń 

majątkowych przez radnych Rady Gminy. Wyjaśniła również kwestie składania przez radnych zapytań 

i interpelacji, co jest uregulowane w Statucie Gminy Gródek. 

Jerzy Ostapczuk Dyrektor Gminnego Centrum Kultury zaprosił wszystkich na najbliższe 

wydarzenia orgaznizowane przez GCK a wszystkim Andrzejom złożył życzenia z okazji ich imienin.  

Joanna Lech Sołtys Załuk zgłosiła problemy z oświetleniem we wsi Załuki, gdzie jedna z lamp 

na zakręcie nie świeci i oświetlenie włącza się zbyt późno. Dodała, że podczas przebudowy transformatora 
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przez PGE mieszkańcy zgłaszali bardzo dużo skarg i o wyłączeniu prądu brak było wcześniejszych 

informacji, która zamieszczana była jedynie na stronie internetowej PGE.  

 

Ad 21. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nikt z Radnych nie wniósł uwag co do treści protokołu 

z i zaproponował przegłosowanie przyjęcia protokołu obrad I Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12,   

przeciw – 0,   

wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o przeprowadzone głosowanie Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół obrad 

I Sesji Rady Gminy Gródek został przyjęty. 

 

Ad 21. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestnikom 

dzisiejszej Sesji i o 14:15 zamknął II Sesję Rady Gminy Gródek. 

  

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej:  

1. projekt porządku obrad, 

2. lista obecności radnych, 

3. lista obecności sołtysów, 

4. lista obecności zaproszonych gości, 

5. postanowienie i pismo, 

6. sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Gródek w okresie międzysesyjnym, 

7. uchwała Nr II/7/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Gródek, 

8. uchwała Nr II/8/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

9. uchwała Nr II/9/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Gródek, 

10. uchwała Nr II/10/18 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Gródek, 

11. uchwała Nr II/11/18 w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Finansów  i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek, 

12. uchwała Nr II/12/18 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Gródek, 
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13. uchwała Nr II/13/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Finansów 

i Rolnictwa Rady Gminy Gródek, 

14. uchwała Nr II/14/18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek, 

15. uchwała Nr II/15/18 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Gródek, 

16. uchwała Nr II/16/18 w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek, 

17. uchwała Nr II/17/18 w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania 

polegającego na zarzadzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie ich 

zimowego utrzymania w 2019 r., 

18. uchwała Nr II/18/18 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym lub mieszkaniach 

chronionych, 

19. uchwała Nr II/19/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2018 r., 

20. uchwała Nr II/20/18 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Gródek, 

21. uchwała Nr II/21/18 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Gródek, 

22. potwierdzenie odbioru materiałów i projektów uchwał na II sesję Rady Gminy Gródek w dniu 

30 listopada 2018 r., 

23. nagranie z II sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady 

 

Wieczysław Gościk 

 

   Protokolant 

 

Monika Gościk 


